Where has the Holy Spirit Gone?



聖靈去咗邊?





A.Believe and Receive 聽信與領受

(加 Gal. 3:2)

We receive the Holy Spirit by believing the Gospel through faith.

我們有聖靈是因為我們聽到了福音,相信 而接受這個信仰。



B. Promise and Given 賜予與應許

(加 Gal. 3:3a, 5)

God give us the Holy Spirit from the beginning by grace not by works.

我們得救不是靠工作,是憑著信心,從那 一刻神賜給我們聖靈 。



How to ensure that the Holy Spirit is indwelt? 怎樣肯定知道有聖靈同在? (加 Gal. 5:22-25)

The Fruit of the Holy Spirit.
聖靈所結的果子。



加 Gal. 5:22-25

²² But the fruit of the Spirit is love, joy, peace, forbearance, kindness, goodness, faithfulness,

聖靈所結的果子,就是仁愛、喜樂、和平、忍耐、恩慈、良善、信實、

²³ gentleness and self-control. Against such things there is no law.

溫柔、節制。這樣的事沒有律法禁止。



加 Gal. 5:22-25

²⁴ Those who belong to Christ Jesus have crucified the flesh with its passions and desires.

凡屬基督耶穌的人,是已經把肉體連肉體的 邪情私慾同釘在十字架上了。

²⁵ Since we live by the Spirit, let us keep in step with the Spirit.

我們若是靠聖靈得生,就當靠聖靈行事。



How to ensure that the Holy Spirit is indwelt? 怎樣肯定知道有聖靈同在?

(羅 Rom. 8:5-6, 7, 9)

Live according to the Holy Spirit.

隨從聖靈。



羅 Rom. 8:5-6

⁵ Those who live according to the flesh have their minds set on what the flesh desires; but those who live in accordance with the Spirit have their minds set on what the Spirit desires.

因為隨從肉體的人體貼肉體的事,隨從聖靈的人體貼聖靈的事。

⁶ The mind governed by the flesh is death, but the mind governed by the Spirit is life and peace.

體貼肉體的,就是死;體貼聖靈的,乃是生命 、平安。



羅 Rom. 8:7,9

⁷ The mind governed by the flesh is hostile to God; it does not submit to God's law, nor can it do so.

原來體貼肉體的,就是與神為仇;因為不服神的律法,也是不能服。

⁹ However, are not in the realm of the flesh but are in the realm of the Spirit, if indeed the Spirit of God lives in you. And if anyone does not have the Spirit of Christ, they do not belong to Christ.

如果神的靈住在你們心裡,你們就不屬肉體,乃屬 聖靈了。人若沒有基督的靈,就不是屬基督的。

2. Ignorance of the Holy Spirit 漠視聖靈的原因





2. Ignorance of the Holy Spirit 漠視聖靈的原因

A. Foolish and Flesh 無知與靠己

(加 Gal. 3:3b)

Foolish:

- To know and not to do
- Not willing to change
- Try to accomplish through own effort

無知:

- ●知而不行
- •不願意改變
- •更以為可以靠自己



2. Ignorance of the Holy Spirit 漠視聖靈的原因

B. Suffer and Nothing 受苦與徒然 (加 Gal. 3:4)

The suffer is in vain, if it is by the works of the Law (own effort).

若返回律法(靠自己)去,受苦就真是徒然。





3. Lead by the Holy Spirit 聖靈帥領的關鍵





3. Lead by the Holy Spirit 聖靈帥領的關鍵

A. Persistent in Prayer 恆常的祈禱 (路 Lk. 11:10)

SEEKS, FINDS, and KNOCKS: Continuous and Persistent

祈求、尋找、叩門: 不斷的或重複性的



3. Lead by the Holy Spirit 聖靈帥領的關鍵

B. Pray with Purpose 導向的祈求

(路 Lk. 11:11,12)

Pray for the Holy Spirit, for the Holy Spirit is the worker of spiritual life.

必須祈求聖靈,因為聖靈是屬靈生活的提供者。

Conclusion 結論





Conclusion 結論

Holy Spirit is the best gift from God!

聖靈是神給我們最好的禮物!



Conclusion 結論

Do not be foolish, but understand what the Lord's will is, and be filled with the Spirit.

不要作糊塗人,要明白主的旨意如何;乃要被聖靈充滿。

Application 應用





Application 應用

Follow the Holy Spirit, and do not quench the Spirit.

學習跟隨聖靈的教訓,

不要消滅聖靈的感動。



Application 應用

Whoever watches the wind will not plant; whoever looks at the clouds will not reap.

Ecclesiastes 11:4

看風的,必不撒種;望雲的,必不收割。

傳道書11:4

Where have you been?



你去咗邊呢?